

一定要打卡上海人喜爱的 供销土特产哦

Must-Try Shanghai Local Favorites: Traditional Snacks and Specialties

上海的春节不仅是霓虹灯闪烁的魅力,更是那些隐藏在街巷中的美味秘密。海外游客若渴望体验不同寻常的春节,这些地方将带你走进这座城市的深处。上海供销系统的上海供销e家的丁义兴枫泾蹄和鼎丰进京腐乳,三阳南货店的宁式糕饼,邵万生的泥螺皇和醉蟹,以及上海全国土特产食品商场的“培丽”牌虾籽酱油,每一口都是对传统的致敬。带上你的好奇心和味蕾,走进这些供销美食的殿堂,品味那些隐藏在街巷中的秘密。

Shanghai's Chinese New Year offers more than just dazzling neon lights - it reveals culinary secrets hidden in its historic lanes. For international visitors seeking an extraordinary holiday experience, venture into the city's authentic flavors. Bring your curiosity and taste buds to explore these culinary sanctuaries where ancient recipes still thrive.

上海供销e家 Shanghai Supply and Marketing e-Home

它是上海市供销合作总社打造的全国供销系统名特优产品平台。根据集成店“服务+经营”的定位,以平台为载体参与市场竞争,通过挖掘平台核心价值,打造平台竞争力,积极服务上海市供销系统、长三角供销系统、全国供销系统,服务农民生产与市民消费。
Shanghai Supply and Marketing e-Home is a platform for distinctive, high-quality products from the national supply and marketing system, established by Shanghai Supply and Marketing Cooperatives. Based on the positioning of 'service + operation' for integrated stores, it aims to create a unique platform for well-known, special, and superior products nationwide.

供销e家品牌集成店 浦东新区东昌路店



地址 Address:
上海市浦东新区东昌路456号
No. 456 Dongchang Road, Pudong New Area, Shanghai
营业时间 Business Hours:
1月28-31日 8:00-17:00
2月1日起 8:00-22:00
特色商品:
Featured Products:
丁义兴枫泾蹄
丁义兴盐水鸭
寻徽臭鳊鱼

供销e家品牌集成店 静安区常德路店



地址 Address:
上海市静安区常德路535号
No. 535 Changde Road, Jing'an District, Shanghai
营业时间 Business Hours:
1月28-31日 8:00-17:00
2月1日起 8:00-22:00
特色商品 Featured Products:
鼎丰进京腐乳

三阳南货店 Sanyang Food Store



三阳南货店是上海市黄浦区供销合作社旗下公司,始创于清同治九年(1870年)的中华老字号,主要以宁式糕饼、南北干货、火腿腌腊制品为特色,其中自产宁式糕点选料讲究,工艺精细,纯手工制作。
Sanyang Food Store is a China Time-honored Brand which was founded in 1870. Sanyang is mainly characterized by Ningbo-style pastry, dried goods and salted ham products, among which Ningbo-style pastry is produced by itself.

地址 Address:
上海市南京东路630号
No. 630 East Nanjing Road, Shanghai
营业时间 Business Hours:
1月28日-29日 9:00-17:00
1月30日起 9:00-22:00
特色商品:
Featured Products:
三阳八宝饭、三阳桂
花糖年糕、三阳松
糕、板油黑洋酥

邵万生商场 Shao wansheng



邵万生是上海市黄浦区供销合作社旗下公司,创立于清咸丰二年(1852年),中华老字号,主要以糟醉、腌腊等传统食品为特色,素有“中华糟醉席上珍,众口皆碑邵万生”的美誉
Shao Wansheng, a company affiliated with the Shanghai Huangpu Supply and Marketing Cooperative, was founded in the second year of the Xianfeng reign (1852) during the Qing Dynasty. Recognized as a prestigious "China Time-Honored Brand," it is renowned for its traditional specialties, including pickled and preserved delicacies. It has earned the reputation of being "a cherished treasure of Chinese preserved delicacies, praised by all."

地址 Address:
上海市南京东路414号
No. 414 East Nanjing Road, Shanghai
营业时间:
Business Hours:
1月28日-29日 9:00-17:00
1月30日起 9:00-22:00
特色商品:
Featured Products:
邵万生泥螺皇
邵万生醉蟹

上海全国土特产食品商场 Shanghai National Local Specialty Foods Co., Ltd. Huaihai Mall



上海全国土特产食品有限公司,是上海市卢湾供销合作社旗下公司,作为中华老字号企业,拥有中华老字号“培丽”注册商标。目前集聚全国各地二十个省市的名特优商品3500多种,一直以来商场凭借质优价廉的产品和热情周到的服务深受上海市民的青睐。
Shanghai National Local Specialty Foods Co., Ltd., as a time-honored Chinese brand, owns the "Peili" registered trademark. Currently, it gathers over 3,500 kinds of famous, special, and high-quality goods from twenty provinces and municipalities across China. The mall has always been favored by a wide range of consumers for its high-quality, affordable products and warm, considerate service.

地址 Address:
上海市黄浦区淮海中路483-499号
No. 483-499 Middle Huaihai Road, Huangpu District, Shanghai
营业时间 Business Hours:
1月28日 9:00-17:00; 1月29-31日 10:00-18:00; 2月1日起 9:00-21:00
特色商品 Featured Products:
“培丽”牌虾籽酱油

打卡互动 Check-in Challenge

以上5家门店,打卡3家及以上,集章3个及以上,就可在黄浦区淮海中路483-499号的上海全国土特产食品商场,领取一份本地特色的礼品——上海市供销合作总社旗下好唯加公司的唯加牌特色调味品礼盒。

这个礼盒来自上海好唯加食品有限公司(SHANGHAI HAOWEIJIA FOOD CO.,LTD.),它是上海市供销合作总社旗下一家有100年历史的“中华老字号”企业,专业生产中、高档调味食品。(礼盒100份,送完即止)
Visit any 3 of the 5 locations listed above and collect 3 stamps to receive a special local gift - a WEIJIA Seasoning Gift Box. You can claim your gift at Shanghai National Special Local Products Food Mall, 483-499 Middle Huaihai Road, Huangpu District.
The gift box is produced by SHANGHAI HAOWEIJIA FOOD CO.,LTD., a prestigious "China Time-honored Brand" with 100 years of history, specializing in medium to high-end seasonings and condiments.
(Limited to 100 gift boxes . Available while supplies last)

